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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/23-01/10 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02-23-2                                                                     

Buje/Buie, 06. rujna/settembre 2023. 

 

      ZAPISNIK 

sa 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  06.rujna.2023. 

koja se održala  u Vijećnici POU Buje 

 

Početak sjednice u 17,30 sati. 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić – 

Predsjednik Gradskog vijeća (u daljnjem tekstu: Predsjednik), Bojana Puzigaća – 

potpredsjednica Gradskog vijeća, te članovi: Tea Bucaj, , Rozana Prelac, Valter Turčinović, , 

Andrej Benčić, Anita Medica, Miroslav Poznić,, Josip Pejić i Irena Đurđević.  

Predsjednik je najavio da će Marilena Sinković i Zdravko Gale malo zakasniti.. 

Nije bio opravdano prisutan: Ivica Ćošković. 

Bio je prisutan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: Gradonačelnik).  

Prisutni su bili pročelnici: Loreta Makovac, Jelena Perossa i Elvis Glavičić, te službenik: 

Mauricio Sinković. 

 

Od predstavnika medija bio je nazočan Robert Buzdakin i Sandra Zrinić Terlević. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

                      

Sjednicu je vodio predsjednik Gradskog vijeća, Franko Gergorić (u nastavku: Predsjednik 

Gradskog vijeća). Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti pohranjen u gradskoj upravi 

Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni zapisnik. 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 22. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su prisutna 10. vijećnika od 13 pa se sjednica može pravovaljano održati.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao na glasanje dnevni red, kako slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeća 

2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2023. godinu 

3. Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje 01.siječnja 2023. - 30.lipnja 

2023. 

4. Prijedlog Zaključka o usvajanju Procjene ugroženosti od požara 

5. Plan zaštite od požara  

6. Prijedlog Odluke o dugoročnom kreditnom zaduživanju Grada Buja – Buie 

7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika 

i namještenika gradske uprave Grada Buja 

8. Prijedlog Odluke o potpisivanju Povelje o bratimljenju između općine Colle Umberto-

Treviso, Italija i Grada Buja - Buie  

9. Prijedlog Odluke o imenovanju predstavnika Grada Buja u udruzi Lokalna Akcijska 

Grupa „LAG Sjeverna Istra“ -Gruppo di Azione Locale „GAL Istria Settentrionale“ 
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10. Prijedlog izmjena i dopune Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja PZ Stanica 1 -

poslovna i proizvodna namjena (K/I1) 

11. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o kupoprodaji 

nekretnina 

12. Prijedlog Natječaja za prodaju nekretnina u starogradskoj jezgri u vlasništvu Grada Buja-

Buie 

13. Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju 

i zakup nekretnina u vlasništvu Grada Buja 

14. Pitanja, prijedlozi i informacije 

15. Razno  
 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog dnevnog reda na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 10 glasova ZA od 10 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni 

red. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja – Buie  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 21. sjednice Gradskog 

vijeća, ali nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju 

Zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 10 glasova ZA i od 10 nazočnih vijećnika verificiralo Zapisnik sa 21. 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

Ad 2. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2023. godinu  

 

Pročelnica Loreta Makovac je izložila predmetnu točku sa sljedećom prezentacijom: 
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Za vrijeme izlaganja na sjednicu su stigli Marilena Sinković i Zdravko Gale. 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali se nitko nije javio, stoga je dao 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2023. godinu na glasanje. 

  

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 12 glasova ZA od ukupno 12 nazočnih vijećnika 

usvojili Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buje-Buie za 2023. godinu 
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Ad 3. Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje 01.siječnja 2023. - 

30.lipnja 2023. 

 

Gradonačelnik,je izložio predmetnu točku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Valter Turčinović je pitao što se dešava sa rekonstrukcijom „Stupa srama“? 

Gradonačelnik mu je odgovorio da se radi na njegovoj rekonstrukciji. 

Valter Turčinović je pitao da li se stup odvezao ili će se rekonstrukcija obaviti na licu mjesta. 

Gradonačelnik mu je odgovorio da stup nije odvezen nego se nalazi u „maloj kućici“. 

Predsjednik Gradskog vijeća je zatvorio raspravu i dao je Izvješće Gradonačelnika na 

glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 12 glasova ZA od ukupno 12 nazočnih vijećnika 

usvojili Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje 01.siječnja 2023. - 

30.lipnja 2023. 

 

Ad 4. Prijedlog Zaključka o usvajanju Procjene ugroženosti od požara 

 

i 

 

Ad 5. Plan zaštite od požara 

 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelniku Elvisu Glavičiću koji je izložio 

predmetne točke dnevnog reda, sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Valter Turčinović je pitao da li postoji mogućnost da se voda iz bazena kod zamjena može 

deponirati u neku retenciju te da se koristi za gašenje požara. 

Svoje mišljenje su mu iskazali Elvis Glavičić, Zdravko Gale i Gradonačelnik. 

 

 Nije bilo daljnjih pitanja ili prijedloga, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao Prijedlog 

Zaključka o usvajanju Procjene ugroženosti od požara na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika usvojilo Zaključak o usvajanju 

Procjene ugroženosti od požara 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao na glasanje Plan zaštite od požara 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika usvojilo Zaključak o usvajanju 

Plana zaštite od požara 

 

 

 

Ad 6. Prijedlog Odluke o dugoročnom kreditnom zaduživanju Grada Buja – Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Loreti Makovac koja je obrazložila točku 

sa slijedećom prezentacijom:  
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali nije bilo pitanja, stoga je dao Prijedlog 

odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

dugoročnom kreditnom zaduživanju Grada Buja – Buie 

 

 

 

 

 

Ad 7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće 

službenika i namještenika gradske uprave Grada Buja 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ višem savjetniku Mauriciu Sinkoviću. 

Mauricio Sinković je rekao da su radna mjesta službenika i namještenika klasificirana  

sukladno odredbama Uredbe o klasifikaciji radnih mjesta u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 

samoupravi (NN 74/10, 125/14, 48/23). Navedenim prijedlogom Odluke uvodi se koeficijent 

za novu potkategoriju službenika - Višeg stručnog suradnika koji mora imati stručno znanje: 

sveučilišni diplomski studij ili sveučilišni integrirani prijediplomski i diplomski studij ili 

stručni diplomski studij i najmanje jedna godina radnog iskustva na odgovarajućim 

poslovima, što omogućava zapošljavanje osoba sa visokom stručnom spremom, odmah nakon 

odrađivanja vježbeničkog staža. Uvođenjem koeficijenta za novu potkategoriju službenika - 

Višeg stručnog suradnika, omogućiti će se lakše zapošljavanje i zamjena službenika koja 

odlaze u mirovinu. 

Uredbom o visini minimalne plaće za 2023. godinu ("Narodne novine" br. 122/22.) visina 

minimalne plaće za razdoblje od 1. siječnja do 31. prosinca 2023. utvrđena je u bruto iznosu 

od 700,00 eura, odnosno 5.274,15 kuna po tečaju konverzije. 

Odlukom o osnovici za obračun plaće službenika i namještenika gradske uprave Grada Buja, 

KLASA:120-01/23-01/01, URBROJ: 2163-2-01/1-23-1 od 23. kolovoza 2022. godine 

(Službene novine Grada Buja, br. 13/22 od 23. kolovoza 2022. godine) utvrđena je osnovica 

za obračun plaća u  iznosu od 4.400 kuna (583,98 eura). Sukladno odredbama Zakona o 
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uvođenju eura kao službene valute u Republici Hrvatskoj ("Narodne novine" br. 57/22., 

88/22.), osnovica za obračun plaća se preračunava u eure primjenom fiksnog tečaja konverzije 

koji iznosi 7,53450 kuna za 1 euro.  

Predlaže se i povećanje koeficijenta za radno mjesto Čistačica iz razloga što bi umnoškom 

dosadašnjeg koeficijenta i osnovice imala plaću ispod minimalne utvrđene Uredbom. 

Prijedlogom Odluke se briše potkategorija rukovoditelja – Voditelj odsjeka koje nije po 

klasifikacijskom rangu i stručnoj spremi usklađeno sa Uredbom o klasifikaciji radnih mjesta u 

lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi (NN 74/10, 125/14, 48/23).   

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali nije bilo diskusije, stoga je dao prijedlog 

Odluke na glasanje.  

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o izmjeni i 

dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika gradske uprave 

Grada Buja. 

 

 

Ad 8. Prijedlog Odluke o potpisivanju Povelje o bratimljenju između općine Colle 

Umberto-Treviso, Italija i Grada Buja – Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je podsjetio nazočne da su vijećnici u ranijem sazivu ovog 

Gradskog vijeća 2019. godine donijeli Odluku o uspostavljanju trajnih odnosa i potpisivanju 

Povelje prijateljstva sa Općinom Colle Umberto, što je i učinjeno. Sada se predlaže slijedeći 

korak koji pretpostavlja još jaču suradnju i intenzivnije odnose suradnje i razmjene iskustva a 

to je potpisivanje Povelje o bratimljenju. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali se nitko nije javio, stoga je dao Prijedlog 

Odluke o potpisivanju Povelje na glasanje. 

 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

potpisivanju Povelje o bratimljenju između općine Colle Umberto-Treviso, Italija i Grada 

Buja – Buie. 

 

Gradonačelnik je komentirao da će sada i Općina Colle Umberto donijeti takvu odluku te će 

se predstavnici pozvati u Buje na potpisivanje Povelje o bratimljenju. Odbor za suradnju sa 

drugim JLS će se sastati i usuglasiti tekst Povelje o bratimljenju. 

 

Ad 9. Prijedlog Odluke o imenovanju predstavnika Grada Buja u udruzi Lokalna 

Akcijska Grupa „LAG Sjeverna Istra“ -Gruppo di Azione Locale „GAL Istria 

Settentrionale“ 

 

Gradonačelnik je kratko objasnio da se radi o isteku mandata i predložio da opet bude 

predstavnik on i Sabri Abduli. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao prijedlog 

Odluke na glasanje. 
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ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

imenovanju predstavnika Grada Buja u udruzi Lokalna Akcijska Grupa „LAG Sjeverna Istra“ 

-Gruppo di Azione Locale „GAL Istria Settentrionale“ 

 

 

Ad 10. Prijedlog izmjena i dopune Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja PZ 

Stanica 1 -poslovna i proizvodna namjena (K/I1) 

 

Jelena Perossa je obrazložila predmetnu točku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali nije bilo diskusije, stoga je dao Prijedlog 

izmjena i dopune Odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Izmjene i 

dopune Odluke o izradi Urbanističkog plana uređenja PZ Stanica 1 -poslovna i proizvodna 

namjena (K/I1) 

 

 

Ad 11. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o 

kupoprodaji nekretnina 

 

Jelena Perossa je obrazložila predmetnu točku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Miroslav Poznić je u svojstvu člana Komisije rekao da u samom natječaju po kojem je 

utvrđeno nešto specifično po čemu se prodaje objekt trebalo bi izbjeći ili izbrisati stavku 

„Pravo prvenstva“ jer dolazi do kolizije, jer ovdje je bilo i jedno i drugo, odnosno pravo na 

temelju nomenklature djelatnosti, pa je pravo prvenstva u natječaju trebalo izbrisati. 

    

Nije bilo daljnjih pitanja ili komentara pa je Predsjednik Gradskog vijeća dao prijedlog 

Odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o kupoprodaji nekretnina. 
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Ad 12. Prijedlog Natječaja za prodaju nekretnina u starogradskoj jezgri u vlasništvu 

Grada Buja-Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Jeleni Perossa da nastavi izlagati predmetnu točku. 

Jelena Perossa je izložila točku sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Gradonačelnik je primjerom objasnio način financiranja i obvezu plaćanja poreza od strane 

budućeg kupca. 

Nije bilo drugih pitanja, stoga je dao prijedlog Natječaja na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Natječaj za 

prodaju nekretnina u starogradskoj jezgri u vlasništvu Grada Buja-Buie 

 

Gradonačelnik je podsjetio nazočne i objasnio sve radnje, mjere i uvjete vezane za poticanu 

stanogradnju na području Grada Buja koje su poduzete u posljednje vrijeme. 
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Ad 13. Prijedlog Odluke o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za provedbu natječaja 

za prodaju i zakup nekretnina u vlasništvu Grada Buja 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Jeleni Perossa koja je rekla da dosadašnja 

predsjednica Povjerenstva Lena Korenika nije više vijećnica, a bila je izabrana kao 

predstavnica Gradskog vijeća, a članica Sabrina Quarantotto nije više službenica u Gradu, 

stoga je trebalo obnoviti sastav Povjerenstva. Na mjesto Lene Korenika se predlaže njen 

zamjenik u Gradskom vijeću – Zdravko Gale, a na mjesto Sabrine Quarantotto novi službenik 

Sabri Abduli, dok bi ostali članovi Povjerenstva ostali isti. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Bojana Puzigaća je pitala zašto se Odlukom Povjerenstvo ponovno osniva i zašto nisu samo 

zamijenjeni članovi i da li to ima veze sa trajanjem mandata. 

Jelena Perossa je rekla da je trajanje njihova mandata vezan za trajanje mandata članova ovog 

saziva Gradskog vijeća. 

Nije bilo drugih pitanja, stoga je Predsjednik Gradskog vijeća dao Prijedlog odluke na 

glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

osnivanju i imenovanju Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju i zakup nekretnina u 

vlasništvu Grada Buja 

 

Ad 14. Pitanja, prijedlozi i informacije  i  Ad 15. Razno  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Gradonačelnik je podsjetio nazočne da se sutra (07.09.) održava Svečana sjednica Gradskog 

vijeća Grada Buja u 19.00 sati, povodom Dana Grada, odnosno, svetkovine Male Gospe koja 

se inače obilježava 08.09., kada će biti prezentacija knjige Bujskog Statuta, stoga je pozvao 

nazočne da dođu na Svečanu sjednicu i prezentaciju Bujskog Statuta. Rekao je da se tjedan 

kasnije održava 117. izdanje Dana grožđa koje će biti bogato kulturnim, zabavnim, 

kulinarskim i drugim  događanjima, a koja će kulminirati tradicionalnom tombolom za koju 

će glavna nagrada biti 10.000,00 eura a kartela 5,00 eura.. 

 

Valter Turčinović je rekao da je spremio novu pjesmu za prezentaciju Bujskog Statuta „Aiuto 

che Statuto“. 

Miroslav Poznić je ukazao na dva problema: prvi, riješiti problem odvodnje nogometnog 

igrališta. 

Gradonačelnik mu je odgovorio da je prije 40 godina izgrađen  ozbiljan sustav odvodnje sa 

promjerima podzemnih cijevi od 1,5 m, ukupne dužine između 2-3 km koji završavaju u 2-3 

ispusta na kraju igrališta, međutim kad padne 150 litara kiše na m2 a voda se slijeva sa 

područja od naselja Buje, Monte Baštera sve do tvornice Feroplast, u 13 godina je nogometno 

igralište 2 puta poplavilo. Rješenje je čitav sustav spojiti na ispust koji bi ispod rotora praznio 

vodu u vali prema Vineli.    
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Drugi prijedlog koji je iznio Miroslav Poznić je bio da se izmjeni datum održavanja Dana 

Grada na dan Svetog Servula. Podsjetio je nazočne da se obilježava 70-godišnjica postojanja 

Rukometnog kluba Buje i pozvao nazočne na prigodnu svečanost. 

Gradonačelnik je rekao da mu se čini da se Dan Grada obilježava na Dan Male Gospe ali da 

se taj dan odabrao i iz razloga što je to datum kapitulacije Italije. 

Valter Turčinović je naveo da je njegov djed rođen 1900 godine i da su mu prenijeta njegova 

sjećanja kako se u Bujama nije izvorno slavio Dan grožđa nego Mala Gospa jer je od 

izgradnje Crkve Male Gospe Buje počelo prosperirati i razvijati se, stoga ne bi želio biti u 

predstavničkom tijelu koje će promijeniti datum obilježavanja Dana Grada. 

Gradonačelnik je rekao da su se dani grožđa počeli slaviti od 1905. godine kada je izgrađen 

Vinarski podrum u Bujama. 

Bojana Puzigaća je rekla da je dobila informaciju da su roditelji predškolaraca uputili pismo 

na Gradonačelnika i na Gradsko vijeće kojim se žale na smještaj u POU te pitala zašto to 

pismo nije stiglo do vijećnika. 

Gradonačelnik je rekao da je pismo primio jučer i nije ga uspio poslati. Radi se o grupi 

„Pužići“ koja seli u prostorije POU. Roditelji su dobili informaciju da ta učionica u POU ne 

podliježe pedagoškim standardima, iako smo i prošle godine u njoj imali predškolarce – da se 

ne mogu otvarati prozori, da nema klime i da su uvjeti užasni. Komentirao je da nije istina i 

napomenuo da prije takve selidbe treba dobiti potrebna odobrenja od nadležnog tijela  

Ministarstva za predškolski odgoj i obrazovanje i nadležnog tijela u Županiji. Treba izraditi 

atest za vodu, struju i grijanje, te stručna osoba dolazi iz Buzeta u pregled i kontrolu da li je 

predmetna prostorija sigurna i pogodna za čuvanje djece. Jučer je ravnateljica sa tim 

roditeljima imala sastanak i razriješena su sva sporna pitanja i primjedbe. 

Bojana Puzigaća je pitala da li svejedno može dobiti pismo roditelja i koje je dugoročno 

rješenje za nedostatak smještaja djece. 

Gradonačelnik je rekao da će pismo dobiti, i konstatirao da je povećani broj djece posljedica 

perioda Covida, i da će se smještaj povećanog broja djece riješiti otvaranjem područnog 

odjela vrtića u Momjanu.. Dugoročno bi se mogao izgraditi još jedan manji objekt iza 

postojećeg vrtića. 

Bojana Puzigaća je pitala da li se radi na plaćama odgajatelja i ostalih zaposlenih u vrtiću. 

Gradonačelnik je rekao da je 13.09. sastanak sa predstavnicima Sindikata predškolskog 

odgoja i obrazovanja koji bi htjeli da se koeficijent izjednači sa koeficijentom učitelja u 

osnovnim školama.. Rekao je da se ide sa prijedlogom za dva uzastopna povećanja plaće, prvi 

za zadnje tromjesečje u 2023. za 6%  a sa novim proračunom Grada još 7% u 2024. godini. 

Bojana Puzigaća je pitala za probijanje ceste kroz Sunčanu ulicu radi bolje prohodnosti 

prometa. 

Gradonačelnik je rekao da bi put trebao ići preko nekoliko parcela u privatnom vlasništvu i da 

je ogroman revolt i protivljenje građana koji žive u Sunčanoj ulici. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključio sjednicu Gradskog vijeća.  
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